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MILL - Het is niet zinvol om door te gaan met het idee om de A77 te verlengen van Rijkevoort naar 

Uden. Dat blijkt uit het rapport dat door de Hogeschool Arnhem Nijmegen (HAN) is opgesteld.  

Het is beter om te kijken naar het verbeteren van de bestaande provinciale oost-westverbindingen 

bij Grave, Sint Hubert en Gemert, concluderen de onderzoekers. Bij het ontwikkelen van de 

bestaande oost-westverbindingen moet vooral ook gekeken worden naar slimme oplossingen. 

Vrachtverkeer 

De drie provinciale wegen worden druk bereden door vooral vrachtverkeer. Die routes zijn kennelijk 

populairder dan de route via de A73 naar Nijmegen-Wijchen en dan de A50 richting Den Bosch. 

Discussie 

Burgemeester Peter de Koning van Gennep kaartte vorig jaar de discussie over het verlengen van de 

snelweg weer aan. In 2010 is er al een rapport verschenen, waarin die verlenging werd afgeraden. De 

provincie Noord-Brabant ziet het leggen van meer asfalt, dus een nieuwe snelweg, niet zitten. Het is 

te duur en kost te veel tijd. Alternatieven zijn sneller te realiseren en zijn beter betaalbaar. 

 


